

學生雙重學籍申請書

Application Form for Double Registration

Department (Institute or Degree Program)			<input type="checkbox"/> Bachelor <input type="checkbox"/> Master Grade ____ <input type="checkbox"/> Ph.D.
Student ID No.		Name	
<p>I intend to study simultaneously at _____ University _____ College _____ Department</p> <p>Reason and study plan for Double Registration</p> <p style="text-align: right;">Signature of applicant : _____</p> <p style="text-align: right;">Date: _____</p>			
1 Adviser	2 Department Chairperson (Institute or Degree Program)	3 Division of Registration	
<input type="checkbox"/> Agree <input type="checkbox"/> Disagree Signature :	<input type="checkbox"/> Agree <input type="checkbox"/> Disagree Signature :	<p>Hand in this form to the Division of Registration for record (no stamp)</p> <p>(University Administration 1F)</p>	
<p>若不同意，請敘明審查機制或標準： If the application is not approved, please explain the process or standard of examination</p>			

依教育部 97 年 4 月 30 日台高二字第 0970065682 號函示：有關雙重學籍宜訂定其「申請資格」、「申請程序」、「審核標準」等規定。

In accordance with the Official Letter No. 0970065682 from the Ministry of Education in 2008/04/30: regulations should be set to govern the application for Double Registration, including “applicant qualifications”, “application procedure” and “examining standard”.

說明：Instructions

- 1、依據本校學則第 37 條學生申請雙重學籍，應於雙重學籍事實發生的當學期上課開始日前，向所屬系、學位學程提出申請，經同意後，始具雙重學籍資格；未經同意而同時具有學籍者，一經查獲應予退學。雙重學籍審核標準由各系、學位學程自訂。第 43、62 條規定：未經本校學系、學位學程同意，同時具有雙重學籍者，以退學處分。

In accordance with Article 37 of NTHU Regulations: students who apply for Double Registration should file the application to the department (institute or degree program) one semester in advance. Students will be qualified to have Double Registration once the application is approved. Students have Double Registration without application will be expelled from school. The standard of Double Registration is set by each department (institute or degree program).

In accordance with Article 43 and Article 62: students who have Double Registration without the approval of department (institute or degree program) will be expelled from school.

- 2、本申請書請於指導教授、系所主管簽核後，送註冊組存檔，若本人擬留存請自行影印留存。

This application form will be sent to the Division of Registration after being approved by the adviser and the Department Chairperson. If you want to keep a record please make a copy by yourself.